

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/295 「探索浸大啟發未來」校園探索與學術體驗活動

敬啟者:

為讓本校學生提供多元出路的資訊,本校生涯規劃組參加由香港浸會大學舉辦的「探索 浸大啟發未來」活動。活動除了讓學生深入了解浸會大學的學術環境、院系設置及校園文化 外,透過大學生帶領,體驗大學生活,激發學習興趣與未來規劃。同時,活動亦會結合手工 工作坊,培養創意與動手能力,促進團隊合作,對學生有莫大裨益。活動詳情如下:

日期: 4月5日(六) 集合時間: 下午1時15分 集合地點: 本校兩天操場 活動地點: 香港浸會大學

名額: 30人

回程交通: 可選擇乘搭旅遊巴(下午4時45分開車)或自行安排

解散地點: 香港浸會大學/本校雨天操場

備註: 1. 同學進入本校校園時須穿著整齊校服;

- 2. 如學生選擇自行解散,請於解散前通知家長和當天領隊老師;
- 3. 為確保本校資源運用得宜,如同學成功報名後,不論任何原因 缺席活動,勢必影響下次參與相關活動的取錄機會;
- 4. 如遇天氣惡劣致教育局宣布停課,活動將會取消。

如有查詢,請致電 2461 1555 與張鎮良主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年三月十八日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/295 "Explore Baptist University, Inspire the Future" Campus Exploration and Academic Experience Activity

Dear Parents,

To provide our students with diverse information about different pathways, our Career Planning Team will participate in the "Explore Baptist University, Inspire the Future" event organized by Hong Kong Baptist University. This event will allow students to gain an in-depth understanding of the university's academic environment, departmental offerings, and campus culture. Led by university students, participants will experience university life, stimulating their interest in learning and future planning. Additionally, the event will include hands-on workshops to cultivate creativity and practical skills while promoting teamwork, which will be greatly beneficial for students. The details of the event are as follows:

Date: April 5 (Saturday) Gathering Time: 1:15 PM

Gathering Location: School Rainy Day Playground
 Event Location: Hong Kong Baptist University

• **Quota**: 30 participants

- **Return Transportation**: Option to take the school-arranged coach (departing at 4:45 PM) or arrange transportation independently
- **Dismissal Location**: Hong Kong Baptist University / School Rainy Day Playground

Notes:

- 1. Students must wear proper school uniforms when entering the school campus;
- 2. If students choose to dismiss themselves, please notify parents and the team leader before dismissal;
- 3. To ensure the proper use of school resources, if a student successfully registers but is absent for any reason, it may affect their chances of participating in similar activities in the future;
- 4. If adverse weather leads to a closure announced by the Education Bureau, the event will be canceled.

For any inquiries, please contact Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal